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Volgens gaat dat goedkomen Hieronder de passage uit de aanvraag

Sportscholen fitnesscentra en binnensport nu gepland voor 1 September
Inmiddels zijn een aantal protocollen aangeleverd In de bijlage treft u protocollen aan ten behoeve van binnensport noc nsf en

van sportscholen en fitnesscentra In hoeverre schat u de daarin aangedragen aanvullende maatregelen doeltreffend en

toereikend om het risico op besmetting tot een aanvaardbaar niveau terug te brengen
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Onderwerp nabrander M mbt OMT adviesaanvraag
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De Minister heeft vanavond in de voorbereiding op debat van morgen aangegeven graad advies te willen over binnen sporten in

algemene zin waar fitness een vorm van is

Nu ik net onze vraagstelling nog eens goed las dacht ik shit dat is nu multi interpeteerbaar
Is het mogelijk om aan het OMT nog te laten weten dat de vraag gericht is op het binnen sporten met aanvullend specifiek
aandacht voor fitness

Dit om te voorkomen dat we straks een advies hebben over fitness maar we geen antwoord hebben voor alle overige sporten die

zich binnen afspelen of zij wel niet meelopen in de afweging die voor fitness is gemaakt
Kortom graag advies van OMT over eerder toestaan van binnen sporten

Alvast dank

10 2e

10 29 10 2S @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 14 01

Aan 10 2»
_

| • ff 10 {2e |g 10 2e

10 2e

10 2e @minvws nl

|@minvws nl | 10 2e 10 2e[@minvws nlCC

@minvws nl

Onderwerp OMT adviesaanvraag

Aanstaande maandag zal er zoals

geformuleerd op het gebied van Sport incl bijlagen zoals hierboven die we eerder van jullie kregen Kun je zsm aangeven of dit

voor jullie ok is De bedoeling is om de OMT adviesaanvraag vandaag nog te verzenden

net heeft gemeld een OMT zijn waar we nu onderstaande vragen voor hebben10 2e

lelijke groet

Zoals al aangegeven in uw advies van 18 mei gaat u in het volgende OMT in op de vraag die ik u op 13 mei jl al stelde namelijk

Zijn er activiteiten of branches te benoemen die in de komende stappen zitten die mogelijk eerder kunnen worden versoepeld

Wat zijn de gezondheidseffecten daarvan Daarbij vraag ik u specifiek aandacht te besteden aan

betaald voetbal nu per 1 September @Sport is hier een actueel protocol bij

sportkantines sportclubs mogen per 11 mei open maar kantines moeten nog gesloten blijven Zijn er mitigerende maatregelen

denkbaar waardoor sportkantines toch open kunnen
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sportscholen en fitnesscentra nu gepland voor 1 September In de bijlage treft u protocollen aanten behoeven van binnensport
noc nsf en van sportscholen en fitnesscentra In hoeverre schat u de daarin aangedragen aanvullende maatregelen doeltreffend

en toereikend om het risico op besmetting tot een aanvaardbaar niveau terug te brengen


